



ADR Institute of Canada
Institut d'arbitrage et de
médiation du Canada ^{TM/MC}
LEADING DISPUTE RESOLUTION IN CANADA
À L'AVANT-PLAN DE LA RÉOLUTION DES DIFFÉRENDS AU CANADA

ADRIC Special Bulletin

May 2024



ADRIC 2024 NATIONAL CONFERENCE



The ADR Institute of Canada is pleased to announce our 50th Annual General Meeting (AGM) and Annual National Conference which will be held in Toronto on October 24-25, 2024.

Registration for the ADRIC 2024 Annual National Conference is now Open, featuring a 40% discount applied at checkout!

CLICK HERE TO REGISTER NOW!

Top News

Registration

Call For Speakers

Sponsorship

Conference Committee

CanArbWeek 2024

CALL FOR SPEAKERS

Submissions for Speakers are now being considered, please send your submission to:
Administrativecoordinator@adric.ca

VENUE

The venue for our 50th Annual Conference will be the Fairmont Royal York in Toronto. We have secured a \$399 per night group rate. The booking link is now live and ready for you to book. Click here to book your hotel room: <https://book.passkey.com/event/50794302/owner/12204/home>

You are also welcome to call the Reservations Department at 1-800-663-7229 or their Global Reservations Centre at 1-800-441-1414. For ease of booking, we recommend that callers identify themselves as being with the ADR Institute of Canada.



SPONSORSHIP

The ADRIc 2024 National Conference has six different packages of Sponsorship Entitlements.

To get more information on the available package, visit: <https://adric.ca/wp-content/uploads/2024/02/ADRIc-National-Conference-Prospectus-2024.pdf>

SPONSORS

We sincerely thank all our current sponsors for their generous support thus far.



ADR Notable



Stikeman Elliott

MEET THE CONFERENCE COMMITTEE:

Click through for their biographies!

MEGAN KEENBERG, C.S., Q. ARB.,
FOUNDER – KEENBERG & Co
(Conference Committee Co-Chair)



[Megan's Biography](#)

DAVID McCUTCHEN, LLB, C. ARB,
ARBITRATOR – ARBITRATION PLACE
(Conference Committee Co-Chair)



[David's Biography](#)

GARY LACASSE,
EXECUTIVE DIRECTOR
ADR INSTITUTE OF CANADA



[Gary's Biography](#)

**PRAMILA JAVAHERI, BA (HONS),
C.MED, Q.ARB, WFA**



[*Pramila's Biography*](#)

**WARREN FOLEY,
PARTNER – GOWLING, WGL**



[*Warren's Biography*](#)

**JOSIE PARISI, PARTNER,
FINANCIAL RESTRUCTURING AND
TRANSACTION SERVICES
BDO LLP CANADA**



[*Josie's Biography*](#)

CANARBWEEK 2024

The ADR Institute of Canada proudly announces our ongoing partnership with CanArbWeek!

Join us for the 5th Annual CanArbWeek with the theme “Practically Speaking,” taking place at the **National Club in Toronto on June 3-4, 2024.**

Kick off the event with the **Gala Welcome Reception at the Art Gallery of Ontario on June 2, 2024.**

Register now to secure your spot! <https://www.eventbrite.ca/e/canarbweek-2024-tickets-858261783097?aff=oddtcreator>





ADR Institute of Canada
Institut d'arbitrage et de
médiation du Canada™/MC

LEADING DISPUTE RESOLUTION IN CANADA
À L'AVANT-PLAN DE LA RÉOLUTION DES DIFFÉRENDS AU CANADA

L'IAMC Bulletin Spécial

mai 2024



IAMC 2024 CONFÉRENCE NATIONALE



L'Institut d'arbitrage et de médiation du Canada (IAMC) est heureux d'annoncer sa 50e Assemblée générale annuelle (AGA) et son Congrès national annuel qui se tiendront à Toronto les 24 et 25 octobre 2024.

L'inscription pour le Congrès national annuel de l'IAMC 2024 est maintenant ouverte, avec une réduction de 40 % appliquée lors du paiement !

CLIQUEZ ICI POUR VOUS INSCRIRE MAINTENANT

À La Une

L'inscription

Appel aux Conférenciers

Le Parrainage

Le Comité de Conférence

CanArb Week 2024

APPEL AUX CONFÉRENCIERS

Les soumissions pour les conférenciers sont maintenant prises en considération. Veuillez envoyer votre soumission à : Administrativecoordinator@adric.ca

LIEU

Le lieu de notre 50e Congrès annuel sera le Fairmont Royal York à Toronto. Nous avons obtenu un tarif de groupe de 399 \$ par nuit. Le lien de réservation est maintenant actif et prêt pour vous permettre de réserver.

Cliquez ici pour réserver votre chambre d'hôtel : https://book.passkey.com/event/50794302/owner/12204/home?lang=fr_CA

Vous pouvez également appeler le Service des réservations au 1-800-663-7229 ou leur Centre mondial de réservations au 1-800-441-1414. Pour faciliter la réservation, nous recommandons aux appelants de se présenter comme étant affiliés à l'Institut d'arbitrage et de médiation du Canada.



LES OPPORTUNITÉS DE COMMANDITE

Le Congrès national de l'IAMC 2024 propose six différents forfaits de commandite.

Pour obtenir plus d'informations sur les forfaits disponibles, visitez : <https://adric.ca/wp-content/uploads/2024/02/ADRIC-National-Conference-Prospectus-2024.pdf>

LES COMMANDITAIRES

Nous exprimons notre sincère gratitude à tous nos commanditaires actuels pour leur généreux soutien jusqu'à présent.



ADR Notable



Stikeman Elliott

RENCONTREZ LE COMITÉ DE CONFÉRENCE:

Cliquez pour voir leurs biographies !

MEGAN KEENBERG, C.S., Q. ARB.,
FONDATRICE – KEENBERG & Co
(co-présidente du comité du congrès)



[*la biographie de Megan*](#)

DAVID McCUTCHEN, LLB, C. ARB,
ARBITRE – ARBITRATION PLACE
(co-présidente du comité du congrès)



[*la biographie de David*](#)

GARY LACASSE,
DIRECTEUR GÉNÉRAL
INSTITUT D'ARBITRAGE ET DE MÉDIATION
DU CANADA



[*la biographie de Gary*](#)

**PRAMILA JAVAHERI, BA (HONS),
C.MED, Q.ARB, WFA**



[*la biographie de Pramila*](#)

**WARREN FOLEY,
ASSOCIÉ – GOWLING, WGL**



[*la biographie de Warren*](#)

**JOSIE PARISI, ASSOCIÉE,
RESTRUCTURATION FINANCIÈRE ET
SERVICES DE TRANSACTION
BDO LLP CANADA**



[*la biographie de Josie*](#)

CANARBWEEK 2024

L'IAMC est fier d'annoncer son partenariat continu avec CanArbWeek !

Rejoignez-nous pour le 5e CanArbWeek annuel sur le thème "Pratiquement Parlant", qui se déroulera au **National Club à Toronto les 3 et 4 juin 2024.**

Démarrez l'événement avec la Réception de bienvenue de gala à la **Galerie d'art de l'Ontario le 2 juin 2024.**

Inscrivez-vous maintenant pour réserver votre place ! <https://www.eventbrite.ca/e/canarbweek-2024-tickets-858261783097?aff=oddtcreator>

